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Møteprotokoll
for

Formannskapet

Møtedato: 12.10.2022
Møtestad: Heradsstyresalen
Møtetid: kl. 13:00 - 14:30

 
 

Frammøtte medlemmer Parti Rolle
Lars Fjeldstad SP Ordførar
Hjalti Heimir Gislason H Varaordførar
Rita Aud Tveiten AP Medlem
Alexander Thunestvedt AP Medlem
Turid Bjørndal Njåstad SP Medlem
Ragnar Tyssebotn FRP Medlem
Jarle Skeidsvoll KRF Medlem

 
Frammøtte varamedlemmer Parti Erstattar medlem
Berit Moslett Borge H
Henrik Øksnes FRP

 
Følgjande frå administrasjonen møtte: Rådmannen, kommunalsjef for O.U.K, politisk-
adm.sekretariat

  



2

Sakliste

Saknr Tittel
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082/22 Godkjenning av møtebok

083/22 Frivillig- og utstyrssentral

084/22 Erverv av areal til omsorg+

085/22 Referansegruppe til moglegstudie av Osterøyhallen: ENØK, renovering og utviding

086/22 Revidert strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2023-25

087/22 Retningslinjer for rangering av søknadar til tilskotsordninga "Tilskot til inkludering av 
barn og unge"

089/22 Drøfting av mogeleg strategi for realisering av Lonevågplanen

090/22 Straumsparepolitikk

088/22 Andre saker/spørsmål
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Kommunalsjef for oppvekst, undervisning og kultur møtte for orientering om status i barnevernet.
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

081/22: Godkjenning av innkalling og sakliste

Rådmannen sitt framlegg:
Innkalling og sakliste vert godkjent.

  
  
12.10.2022 FORMANNSKAPET

Ordførar informerte om at han må gå kl. 15:00 og har difor innvilga permisjon til seg sjølv frå kl 15:00 
dersom formannskapet sitt møte varar utover dette.

------------------------------------------------

Varaordførar, Hjalti H. Gislason, H, har meldt forfall til møte. Det må difor velgjast ny varaordførar.

Ordførar gjorde slikt framlegg: Turid B. Njåstad vert valt som sette-varaordførar.

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke.

------------------------------------------------
Berit M. Borge, H, ønskja å melde inn at ein ikkje må leggje politiske møter til skuleferiane: haust- og 
vinterferie, og at ein prøvar å unngå dette i planleggingen av møtekalederen for 2023.

Ragnar Tyssebotn, FRP, varsla 2 saker til slutten av møte om toalettet på Tysse og den gamle skulen 
på Tysse.

--------------------------------------------------
Det var elles ingen merknader til innkalling og saksliste.

FS - 081/22 VEDTAK:

Innkalling og sakliste vert godkjent.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

082/22: Godkjenning av møtebok

Rådmannen sitt framlegg:
Møteprotokoll frå    vert godkjend.

  
  
12.10.2022 FORMANNSKAPET

Det var ingen merknader til møtebok.



4

FS - 082/22 VEDTAK:

Møteprotokoll frå 07.09.2022 vert godkjend.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

083/22: Frivillig- og utstyrssentral

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Osterøy kommune opprettar frivillig- og utstyrssentral så snart det lar seg gjere.  

  
  
11.10.2022 ELDRERÅDET

Leiar for kultur og mangfald møtte for å orientere i saka.

-----------------------------------------------------------------------------

Rådet gjorde slikt fellesframlegg: Rådet ser veldig positivt på oppstart av ein frivillig- og utstyrssentral 
og ber heradsstyret vedteke positivt i saka. Ein slik sentral har vore eit sakn i kommunen. Rådet trur 
dette vil være viktig for å bidra til å jamne ut sosiale forskjellar.

AVRØYSTING:
Samrøystes

ELD - 025/22 VEDTAK:

Rådet ser veldig positivt på oppstart av ein frivillig- og utstyrssentral og ber heradsstyret vedteke 
positivt i saka. Ein slik sentral har vore eit sakn i kommunen. Rådet trur dette vil være viktig for å 
bidra til å jamne ut sosiale forskjellar.

11.10.2022 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE

Leiar for kultur og mangfald møtte for å orientere i saka.

-----------------------------------------------------------------------------

Gjorde gjorde slikt fellesframlegg: Rådet ser veldig positivt på oppstart av ein frivillig- og 
utstyrssentral og ber heradsstyret vedteke positivt i saka. Ein slik sentral har vore eit sakn i 
kommunen. Rådet trur dette vil være viktig for å bidra til å jamne ut sosiale forskjeller.

AVRØYSTING:
Samrøystes
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RFF - 025/22 VEDTAK:

Rådet ser veldig positivt på oppstart av ein frivillig- og utstyrssentral og ber heradsstyret vedteke 
positivt i saka. Ein slik sentral har vore eit sakn i kommunen. Rådet trur dette vil være viktig for å 
bidra til å jamne ut sosiale forskjeller.

12.10.2022 FORMANNSKAPET

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

FS - 083/22 VEDTAK:

Osterøy kommune opprettar frivillig- og utstyrssentral så snart det lar seg gjere.  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

084/22: Erverv av areal til omsorg+

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Rådmannen tilrår at eitt av nedanståande alternativ vert vald

Alternativ 1: Rådmannen får mynde til å forhandle om erverv av regulert areal til offentleg 
tenesteyting for Omsorg+. 

Alternativ 2: Rådmannen får mynde til å forhandle om erverv av ca. 39 daa til omsorg+ og anna 
offentleg tenesteyting. 

Når avtale er ferdig forhandla, skal denne godkjennast av formannskapet/heradsstyret.
  
  
12.10.2022 FORMANNSKAPET

Ordføraren gjorde slikt framlegg: "Rådmannen får mynde til å forhandle om erverv av areal i tråd 
med fig 3 i sakspapira til omsorg + og anna offentleg tenesteyting."

Ragnar Tyssebotn, FRP, gjorde slikt framlegg: "Rådmannen får i oppgåve å framforhandle 
internsjonsavtale om kjøp av eigedom jfr. alt2.

Det vet sett som vilkår for innløysing av avtalen at statleg investeringstilskot til sjukeheim og 
omsorgsbustade vert vidareført."

---------------------------------

AVRØYSTING:
Rådmannen sitt framlegg fall  - ingen røyster
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Ordføraren sitt framlegg vart vedteke - 7 røyster
Ragnar Tyssebotn, FRP, sitt framlegg fall - 2 røyster (2FRP)

FS - 084/22 VEDTAK:

Formannskapet tilrår at rådmannen får mynde til å forhandle om erverv av areal i tråd med fig. 3 i 
sakspapira til omsorg + og anna offentleg tenesteyting."

Når avtale er ferdig forhandla, skal denne godkjennast av formannskapet/heradsstyret.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

085/22: Referansegruppe til moglegstudie av Osterøyhallen: ENØK, renovering og utviding 

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen gir ikkje framlegg til vedtak i valsaker

  
  
12.10.2022 FORMANNSKAPET

AVRØYSTING:
Valnemnda sin innstilling vert samrøystes vedteke

FS - 085/22 VEDTAK:

Formannskapet vedtek følgjande medlemmar/varamedlemmar:
Medlemmar:
Tore Johan Langeland
Victoria M Hanstveit

Varamedlemmar:
Helge Olav Rolland
Ragnhild Balsvik

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

086/22: Revidert strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2023-25

Rådmannen sitt framlegg:

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

"Strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2023-2025 vert godkjent, jf. plan- og bygningslova 
§ 25-1, jf. forskrift om byggesak § 15-1."
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12.10.2022 FORMANNSKAPET

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

FS - 086/22 VEDTAK:

"Strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2023-2025 vert godkjent, jf. plan- og bygningslova § 
25-1, jf. forskrift om byggesak § 15-1."

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

087/22: Retningslinjer for rangering av søknadar til tilskotsordninga "Tilskot til inkludering 
av barn og unge"

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Retningslinjene vert vedteke slik dei ligg føre. 

  
  
12.10.2022 FORMANNSKAPET

AVRØYSTING:
Samøystes vedteke

FS - 087/22 VEDTAK:

Retningslinjene vert vedteke slik dei ligg føre. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

089/22: Drøfting av mogeleg strategi for realisering av Lonevågplanen

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Heradsstyret ser det som viktig at kommunen tek aktivt grep for å kome i gang med utviklinga av 
Lonevåg i tråd med Lonevåg-planen. 

Heradsstyret ber i fyrste omgang rådmann å gå i dialog med Vestland fylkeskommune/Tide om 
frigjering av Tidetomta i Lonevåg sentrum. Rådmann kjem attende til Heradsstyret med ny sak 
dersom frigjering av tomta let seg gjere.

  
  
12.10.2022 FORMANNSKAPET
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Ragnar Tyssebotn, FRP, gjorde slikt framlegg: "Basert på kommunen sin økonomiske situasjon og 
bemanningssituasjon vert denne saka ikkje prioritert no."

-----------------------------------------

AVRØYSTING:
Rådmannen sitt framlegg vert vedteke - 7 røyster
Ragnar Tyssebotn, FRP, sitt framlegg fall - 2 røyster (2FRP)

FS - 089/22 VEDTAK:

Heradsstyret ser det som viktig at kommunen tek aktivt grep for å kome i gang med utviklinga av 
Lonevåg i tråd med Lonevåg-planen. 

Heradsstyret ber i fyrste omgang rådmann å gå i dialog med Vestland fylkeskommune/Tide om 
frigjering av Tidetomta i Lonevåg sentrum. Rådmann kjem attende til Heradsstyret med ny sak 
dersom frigjering av tomta let seg gjere.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

090/22: Straumsparepolitikk

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Rådmannen set i gang ulike tiltak med formål om å redusere forbruket av straum for å få eit meir 
berekraftig forbruk med omsyn til miljø, energikrisa og økonomi.   

  
  
12.10.2022 FORMANNSKAPET

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

FS - 090/22 VEDTAK:

Rådmannen set i gang ulike tiltak med formål om å redusere forbruket av straum for å få eit meir 
berekraftig forbruk med omsyn til miljø, energikrisa og økonomi.   

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

088/22: Andre saker/spørsmål

Rådmannen sitt framlegg:
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12.10.2022 FORMANNSKAPET

Ragnar Tyssebotn, FRP, hadde slik sak: "Kva skjer med sikring og sal av Tysse skule? I HS sak 021/16 
vart det gjort vedtak om at vedlikehaldsmål for kommunale bygg skulle leggast fram årleg for 
politiske nivå. Kan ikkje sjå at det er lagt fram i det siste. Dersom dette er rett bed me om at dette 
vert lagt fram for heradsstyret snarast."

Ordføraren ga slikt svar: "Dette skal eg sjå nærare på."

Ragnar Tyssebotn, FRP, hadde eit spørsmål omkring toalettet på Tysse som er bygd av kommunen. 
Det har vore litt fram og tilbake, men som no er stengt av ein privatperson. Eg leverte nokre 
dokument til administrasjonen for ein tid tilbake, men har fått tilbakemelding om at 
administrasjonen ikkje vil gjere noko med det. Eg ber om at eg får støtte frå formannskapet til å 
fremje dette som ein politisk sak.

Ordføraren ga slikt svar: Vi vert munnleg einig om at du sender det du har av informasjon i saka til 
formannskapet sine medlemmar i forkant av neste møte og at vi i det møtet kan sjå nærare på saka 
under eventuelt.

FS - 088/22 VEDTAK:

Det vert ikkje gjort noko vedtak i saka

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Til å skriva under møteprotokollen saman med ordførar vart desse valde: Berit M. Borge og 
Aleksander Thunestvedt

Lonevåg, 12.10.2022

  Runar Ludvigsen 
  Sekretær
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